
   

 

 

 

 
Tweede verslag trainingen WK Senioren Polen, Warschau Canal 

Zamperski  
 

Wat is het inmiddels moeizaam geworden hier! Volgens mij zie je hier het voorbeeld bij 

uitstek van een kanaal(tje) dat de druk van een wedstrijd van dit kaliber niet aan kan. 

Op sommige plekken is het amper 1,50 meter diep en het dagelijks aanvoeren en het 

dagelijks vangen van alle voorntjes, blieken en zeker ook alvers begint inmiddels zijn tol 

te vragen. 

 

Om kort te zijn, de vangsten 

verminderen met de dag. Waar op 

de eerste trainingsdag nog overal 

gewichten werden gevangen van 3 

tot 5 kilo zijn dit (de 3 kilo 

gewichten dus) nu de absolute top 

gewichten geworden. Vooral 

vandaag was het bijzonder moeilijk. 

 

Ook het weer werkt niet echt mee. 

Inmiddels is de temperatuur zowat 

gehalveerd en is er de laatste 2 

dagen heel wat regen gevallen. 

Overal is zo’n weersomslag funest 

voor de visserij en al helemaal hier 

op zo’n gevoelig water als het Canal 

Zamperski. 
      Arjan tijdens de voorbereiding 

 

De visserij hier zou je heel technisch kunnen noemen zoals dat heet. Dunne lijntjes, 

kleine haakjes en lichte dobbertjes, daarmee moet het hier gebeuren. 

Er zijn eigenlijk twee vismanieren die succesvol zijn, de visserij zoals wij die kennen op 

voorntjes en bliekjes net boven of tegen de bodem, en ook de visserij op alvers. Ook die 

alvers hebben inmiddels meer dan genoeg van de dagelijkse jacht op hen en zijn nu veel 

en veel moeilijker te vangen. Om de echte specialisten van die visserij hier aan het werk 

te zien is voor de ware wedstrijdvis-liefhebber een lust voor het oog. Van die alvervisserij 

moeten wij het hier niet hebben zoals bekend. 

 

De andere visserij die ik omschreef ligt ons veel beter en voor wat het waard is, we 

hebben het wel over trainingsdagen, we doen het deze week tot nu toe heel aardig. 

Overal hebben we al heel wat voorntjes en bliekjes weten te vangen. 

 

Gisteren op de derde trainingsdag zaten we in box 7, het A vak van het komende 

weekend. Dit vak ligt los van de andere vakken. Eerder in de week werden hier nog 

enkele flinke brasems gevangen, nu gaat het ook hier om lagere gewichten en vooral 

kleinere vis. 

Die visjes wisten we goed te vangen en met gewichten tussen de 2.470 gram en 4.120 

gram, deden we het daar prima. Iedereen ving volop vis en kreeg constant beet, alleen 

zoals gezegd, de visjes zijn maar klein met een gemiddeld gewicht van misschien 30 of 

35 gram. 

Op het eind van de training worden er dan enkele grotere blieken gevangen die “het 

verschil maken”. 



 

Vandaag zaten we helemaal aan de andere kant 

van het parkoers, in het E vak van dit weekend. 

Dat is tot nu toe de beste box gebleken maar ook 

daar was het vandaag heel erg moeizaam. 

Onze gewichten van vandaag lagen tussen de 

1.200 gram en 2.800 gram en hoewel dat niet 

veel lijkt misschien was dat aanmerkelijk meer 

dan de meeste teams vingen vandaag. Zelfs 

Engeland, dat enkele boxen links van ons zat, 

haalde maar met moeite dezelfde gewichten 

ongeveer. 

 

Goed het was een moeilijke visserij voor ons, 

maar nog altijd was er vis te vangen. Op andere 

stukken parkoers schijnt dit allemaal nog heel 

wat moeilijker te liggen en zijn er absolute 

topvissers die amper een visje weten te vangen 

blijkbaar. 

 

 
<< Dieter aan de slag met het voer 

 

Morgen gaan we naar een box (nummer 14) waarvan ik weet dat het er vandaag erg 

moeizaam was. Het zal me echt eens benieuwen wat we daar van onze plek weten te 

maken. We hebben in onze buurt ook andere teams die het tot nu toe uitstekend deden, 

dus het zal interessant zijn om te zien hoe een en ander zich ontwikkelt. 

 

Het zou nu eigenlijk niet meer verder moeten verslechteren met de vangsten maar om 

eerlijk te zijn vrees ik ervoor. 

Tot op heden werd het iedere dag een stuk slechter en het weer voor de komende dagen 

ziet er niet al te best uit. 

Ik ga proberen om morgen nog een stukje te schrijven, maar of dat ook lukt? De 

voorbereiding voor het weekend gaat natuurlijk voor. In ieder geval horen jullie zo snel 

mogelijk over de ontwikkelingen.  

 

Jan van Schendel 

 

 


